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SLOVENSKO: Viete, aký je recept na neriešiteľné situácie, do ktorých nás dostala
predchádzajúca vláda? Receptom je odpoveď na otázku, ako dostať 4 slony do už aj na
Slovensku slávnej FIAT 500. Dvoch dopredu a dvoch dozadu, uviedol vo svojom videoblogu
adresovanom svojim priaznivcom, občanom Slovenska, ale aj skupine nepriateľských
mainstreamových médií predseda slovenskej vlády Robert Fico.

Premiér Robert Fico (Smer-SSD) avizuje, že odvolá predsedu Úradu pre reguláciu sieťových odvetví
(ÚRSO) Andreja Jurisa a pravdepodobne aj ďalších členov úradu. Fico pozval Jurisa v stredu na
rokovanie vlády. Mal vysvetliť, prečo rozhodol o zvýšení cien plynu pre domácnosti o 125 % bez toho,
aby o tom informoval vládu. Toto zvýšenie cien urobil úrad podľa premiéra zámerne, aby
skomplikovali kroky vláde.

“Dnes na rokovaní vlády som odhodil biele rukavičky a prihovoril som sa nezávislému
pánovi predsedovi ÚRSO od srdca. V podstate jeho aj jeho kolegov považujem za sociálnych
teroristov a nemám žiadne pochybnosti o tom, že takéto zvýšenie ceny plynu pre
domácnosti, ktoré nemá v histórii obdobu, urobili len preto, aby nám skomplikovali život,”
uviedol Fico.

„Sociálni teroristi budú z ÚRSO odvolaní a my nájdeme riešenie, aby cena plynu nešla v
roku 2024 hore,“ dodal.

ÚRSO v utorok (28. 11.) vydal cenové rozhodnutie pre Slovenský plynárenský priemysel (SPP), podľa
ktorého by sa mala cena plynu v roku 2024 výrazne zvýšiť, a to približne na dvojnásobok.

Fico na záver informoval, že sa vo štvrtok (30. 11.) stretne s americkým veľvyslancom na Slovensku
Gautamom A. Ranom aj s ruským veľvyslancom Igorom Bratčikovom.

“Stretnem sa s americkým aj ruským veľvyslancom s rešpektom ku každému z nich, lebo
nemám čiernobiele okuliare a odmietam politiku jedného jediného politického názoru,”
uviedol ministerský predseda.

Viac vo videu:

Ministerka hospodárstva Saková prisľúbila, že k zvýšeniu cien plynu pre domácnosti v roku
2024 nepríde

K zvýšeniu cien plynu pre domácnosti na budúci rok podľa ministerky hospodárstva Denisy Sakovej
(Hlas-SD) nepríde. Vyjadrila sa tak po stredajšom rokovaní vlády.

“Chcela by som uistiť všetky domácnosti, že k žiadnemu zvýšeniu plynu na budúci rok, cien
plynu v budúcom roku určite nepríde. Za posledných pár týždňov sme na ministerstve
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hospodárstva pripravili riešenie, ako tomuto predísť a plánujeme toto riešenie predstaviť
budúci týždeň na vláde,” uviedla. Išlo by podľa nej o plošnú pomoc.

“Chceme ponechať ceny na úrovni roku 2023, kde prišlo oproti roku 2022 k 15-
percentnému navýšeniu. Takže oproti roku 2023 žiadne cenové navýšenie pre domácnosti,
čo sa týka cien plynu, neplánujeme,” dodala. Dopad kompenzácií na rozpočet má podľa nej byť čo
najnižší.

“Považujem za veľmi neštandardné, že sú slovenské domácnosti dnes zbytočne stresované
rozhodnutiami, ktoré reálne nevstúpia do platnosti. Ľudia nemusia mať obavy, dodržíme
sľuby, ktoré sme dali pred voľbami a ceny energií neporastú,” povedala ministerka
hospodárstva Denisa Saková (Hlas-SD).

Postup ÚRSO, ktorý vydal cenové rozhodnutie skôr, ako vláda rozhodla o kompenzáciách pre ceny
domácností, nie je podľa rezortu akceptovateľný.

MH má údajne pripravené kroky na to, aby vláda na prvom decembrovom rokovaní schválila
nariadenia, ktoré garantuje slovenským domácnostiam stabilné ceny plynu.

K cenám plynu sa v stredu poobede vyjadrila aj opozičná strana Sloboda a Solidarita (SaS). Tá
považuje zvýšenie cien plynu avizované Úradom pre reguláciu sieťových odvetví (ÚRSO) pre
domácnosti za neprijateľné a ministerku vyzvala, aby pristúpila čo najskôr k riešeniu situácie.

“Pred zvýšením cien plynu pre domácnosti sme opakovane varovali a ponúkali aj konkrétne
riešenia. Ministerka hospodárstva nemá na čo čakať a musí vzniknutú situáciu okamžite
riešiť,” uviedol predseda SaS Richard Sulík.
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